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KOPINGS KOMMUN

Diarienr

Folkhälsorådet KS 2016/193-1031

Protokoll fört vid sammanträd et 2016-09-1 4

Plats
Tekniska kontoret.

Dagens värd
Lola Björklöv.

Dagens tema
Fysisk aktivitet, med tonvikt på cykling

Närvarande
Andreas Trygg (mötesordf.)
Jenny Adolphson
Lola Björklöv
Pernilla Einan
Conny Hall
Helen Hammarlund
David Schanzer-Larsen
Maarit Verga
Gustav V/redh
Lars-Olov Johansson (sekr.)

Kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen
Tekniska kontoret
Kultur & Fritid
Kolsva kommundel
Barn & Utbildning
Tf. kommunchef
Social o Arbetsmarknad
Miljökontoret
Stadskansliet

Ej närvarande: Elizabeth Salomonsson, Majvor Eriksson, Madelen Lindquist

1. Sammanträdets öppnande
Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.

2. Protokolljusterare
David Schanzer-Larsen valdes att tillsammans med ordföranden justera
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dagens protokoll.
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3. Föregående protokoll
Protokollet från sammanträdet 2016-06-0I godkändes och lades
till handlingarîa.

4. Dagens tema: fysisk aktivitet, med tonvikt på cykling
Lola Björklöv presenterade dagens tema med utgångspunkt från tekniska kon-
torets perspektiv. Dess uppgiftär aft ge förutsättningar för en hållbar och hälso-
främjande samhällsutveckling. Exempelvis bra dricksvatten, fullvärdig rening av
avlopp samt ett välfungerande gatu- och vägnät. Det senare inkluderar inte minst
bra och sammanhållna gång- och cykelbanor. Vilka i sin tur ger fürutsättningar
friskvårdande aktiviter som att t.ex. bekvämt kunna cykla till och från arbetet,
eller enbart ftir motionens skull. För att fa in synpunkter från allmänheten har
tekniska kontoret ett trafik- och ett cykelråd, vilka sammanträder regelbundet.

5. Den kommande handlingsplanen
Arbetsgruppen som arbetar med den kommande handlingsplanen rapporterade hur
långt de har kommit. Därefter diskuterades ett lämpligt upplägg ftir planen. Det
kan sammanfattas med att planen bör utgå från det arbete och de aktiviteter som
redan pågår. Och att man utifrån dessa anger nägra konkreta projekt som det ska
satsas extra på framöver, samt att information om dessa når ut till allmänheten.

6. övriga frågor

Ordspråksdag
Pernilla Einan informerade om att, den vid füregående sammanträde omnämnda,
ordspråksdagen kommer att anangeras den I I oktober. Bland andra kommer
etnologen och folkloristen Bengt af Klintberg att medverka.

Mötet beslutade att folkhälsorådet ska ge ett ekonomiskt bidrag på 5000 kr till
arrangemaget.

Kafé Agda
Pernilla Einan upplyste om att det en gång i veckan, med start 2ll9,kommer att
anordnas öppet hus-verksamhet med temakvällar riktade till kvinnliga ungdomar i
åldem 13-20 är.

Barn och unga i fokus
Maarit Verga rapporterade att den årliga analysdagen für personal som är enga-
gerade i Bam och unga i fokus-arbetet hålls den4ll0. Bland andra kommer
landstingets hälsoplanerare Madelen Lindquist att medverka.
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Stolpjakten
Andreas Trygg - med egen erfarenhet av aktiviteten - kunde konstatera att årets

version av stolpjakten slagit väl ut och haft många deltagare.

7. Sammanträdets avslutn¡ng
Ordftjranden framfürde ett speciellt tack till dagens värd samt tackade de

närvarande for deras medverkan och fürklarade sammanträdet avslutat.

Lars-Olov Johansson
sekreterare

mötesordfürande
vid Schanzer-Larsen

justerare
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